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§ 16   

Svar på remiss om motion om ambulerande 
världskulturfestival i stadens yttre stadsdelar 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

remissen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet.   

 
Ärendet 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd har fått en remiss om motion från 

miljöpartiet om en ambulerande världskulturfestival i stadens yttre 

stadsdelar. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 december 2013.  

Dnr 902-2013-1.5.3. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP) Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Vice ordförande Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ledamot Awad Hersi (MP) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+S+V:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamot Awad Hersi (MP) till förmån för 

eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

att stadsdelsnämnden tillstyrker motionen om världskulturfestival. 

att därutöver anföra följande. 

En världskulturfestival är ett reellt lyft för kulturlivet i ytterstaden och 

möjlighet att besökare till Stockholm och stockholmarna själva 

erbjuds ökat kulturutbud och upplevelse i hela staden.  

forts. 
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forts § 16 

 

Världskulturfestivalen är också en byggsten och utvidgning av den 

lokala utvecklingen. Stockholm är en stor stad med stor mångfald 

vilket bör speglas i var kultur produceras. Idag finns ett stort 

underskott av kulturutbud i ytterstaden därför är en 

världskulturfestival en behövlig kultursatsning och stort stöd till de 

kreativa näringarna.” 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Det finns växande skillnader mellan innerstaden och förorterna vad 

gäller tillgång till Stockholms kulturliv. Det är en skillnad som kan 

befaras öka. I underlaget för aktualiseringen av stadens översiktsplan 

är en av strategierna att fortsätta stärka centrala Stockholm.  

 

Men vad som behövs är mer kultur i förorterna, att resurserna fördelas 

mer lika mellan innerstaden och yttre stadsdelar. Det finns hos oss 

redan nu en del som förvaltningen nämner, Tensta konsthall mm. Men 

det behövs mer. 

 

Det som motionärerna tar upp om en ambulerande världskulturfestival 

är ett konkret förslag som är intressant och värt att fundera vidare på. 

Vi vill gärna ha en dialog hur man kan göra för att få fler kulturella 

aktiviteter av hög klass till våra stadsdelar.” 

 

__________________ 

 


